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Obec Hodkovce 

Zápisnica zo zasadnutia 15. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 23.05.2024 
 

Prítomní: 

Juraj Kozel - starosta  

Mgr. Peter Kozel - poslanec  

Ing. Lucia Dujava - poslanec 

Bc. Martina Sičáková - poslanec 

Bc. Gabriel Varga - poslanec 

Bc. Antónia Skasková - poslanec 

Bc. Lucia Ondrejová - asistent 

Občania—Patrícia S., Mária P. 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Schválenie programu 

4. Sprava o plnení uznesení z predošlého zasadnutia 

5. Zmluva o dlhodobom nájme pozemku: Urbariát - cesta ku strelnici 

6. Zmluva o nájme nehnuteľnosti: Rímskokatolícka farnosť Nováčany 

7. Schválenie PD k rekonštrukcii KD 

8. Schválenie PD k hrádzi 

9. Schválenie PD kamerový systém 

10. Schválenie spádovej MŠ pre obec Hodkovce  

11. Zhodnotenie uskutočnených akcií (aprílová veselica, poupratuj si okolo seba, Hodkovské rodinné hry)   

12. Rôzne  

• Vysporiadanie a predaj obecných pozemkov - súdnoznalecky posudok 

• Výzvy a PD detské ihrisko 

• Multifunkčné ihrisko - informácie o pripravovanej PD (teréne úpravy, altánok) a prenájme 

• Kultúra 

13. Diskusia 

14. Záver 



Obec Hodkovce 

Adresa: 

OcÚ Hodkovce, Hodkovce 2 

044 21 KOŠICE-OKOLIE, SK 

IČO: 00691241  DIČ: 2021261330 

Kontakt: 

Tel.:   +421 55 6970178 

Mob.: +421 905 242155 

E-mail: hodkovce@hodkovce.eu 

1. Starosta privítal všetkých zúčastnených poslancov  a občanov Hodkoviec a otvoril 15. zasadnutie OZ 

2. Po prečítaní programu OZ bol za zapisovateľa určený: Bc. Lucia Ondrejová a za overovateľov  Mgr. Peter Kozel a Antónia Skasková  

3. Poslanci návrh programu OZ jednohlasne schválili (uznesenie 10/2024)  

4. Starosta informoval, že všetky uznesenia z predchádzajúceho OZ  boli zrealizované  

5. Starosta pripomenul, že v priebehu mesiaca bolo poslancom odoslaných niekoľko pripravovaných zmlúv o nájme, medzi nimi bola aj zmluva k bodu 5., 
Zmluva o dlhodobom nájme pozemku, cesta ku strelnici. Doteraz Obecný úrad Hodkovce nemal takúto zmluvu. Starosta už viackrát rozprával aj s p. Tiborom S., 
predsedom Urbariátu, ktorému bola navrhovaná zmluva zaslaná na pripomienkovanie (bez pripomienok od p. Tibora S.) a úpravu podľa požiadaviek Urbariátu. 
Pripravovanú zmluvu poslanci mali k nahliadnutiu už skôr. Zmluva je na 50 rokov, symbolické 1 euro, spolu 50 eur jednorazovo na 50 rokov. Strelnica je obecná 
nehnuteľnosť, ktorú prenajímame a potrebujeme sa k nej dostať, aby nenastali problémy. Predložená bola minulý týždeň v piatok na schôdzi. Obec plánuje do 
budúcnosti riešenie, ktoré sa bude týkať kompostoviska na Suchom jarku. Obec Hodkovce to chce riešiť v spolupráci s Urbariátom a AGRO Š.H.N., s.r.o. keďže je 
tam jedno veľké smetisko za posledných 50 rokov. Poslankyňa M. Sičáková podala námietku, nakoľko si prešla i druhú nájomnú zmluvu s RKC. Nepríde jej fér, 
že RKC bude obec platiť 42 eur ročne a Urbariátu 50 eur jednorazovo na 50rokov. Ak by sa to takým istým prepočtom prerátalo na Urbariát, tak to vyjde aspoň 
68 eur Urbariátu ročne. 

Starosta upozornil, že Urbariát mohol dať tieto námietky, že nesúhlasí a chcú za rok 50 eur. A taktiež ido o predbežnú zmluvu, ktorú ešte budú schvaľovať na 
zhromaždení. Taktiež súhlasí s názorom poslanca P. Kozela, že v rámci Obecného úradu, ktorý zastupujeme hľadáme najnižšie možnosti, čo si môžeme dovoliť a 
šetriť obecné financie. Starosta s ponukou Cirkvi nesúhlasil. Navrhol spoločné stretnutie, ktoré inicioval s miestnym Duchovným Štefanom R. a stretnutie 
prebehlo na Arcibiskupskom úrade. Starosta na stretnutí prezentoval, že obec dlhodobo udržiava cirkevné pozemky, ako je chodník, okolie kostola a kosenie 
cintorína a plánuje tam vybudovať chodník pre občanov, aby sa nechodilo po blate a aj pomedzi hroby. Dohodli sme sa s Arcibiskupským úradom na sume 0,1 
eur/m2. Pre obec to znamená, že ak má nejakých 45 eur, zaokrúhlene 50 eur dať a na miestnych daniach od RKC dostane 50 eur/rok/pozemok. Aby sme mohli 
vstúpiť na pozemok a robiť úpravy, obec musí mať nájomnú zmluvu.  

Poslanci návrh jednohlasne schválili  (uznesenie 11/2024) 5/0  

 

6. Starosta oboznámil poslancov s Návrhom zmluvy RKC Nováčany 

Táto zmluva bola prejednaná v predošlom bode. Tam bola cena navrhnutá veľmi vysoko, teraz je suma upravená na 0,1 eur/m2. 

Starosta ešte dodatočne informoval, že čo sa týka Hodkoviec, z RKC sa vyjadrili, že nám dali najnižšiu sumu, tých 150 eur, ale p. starosta s tým nesúhlasil, keďže 
obec sa stará o údržbu. Na druhej strane, mohlo by dôjsť ku konfliktu záujmov, lebo naši občania tam majú hrobky a obec má na ich pozemku umiestnené 
kompostovisko.  

Zároveň starosta pri tejto príležitosti naznačil aj Duchovnému otcovi Štefanovi R., že keď sa bude robiť rekonštrukcia kostola, sú tu Hodkovčania, ktorí majú tiež 
právo do tejto rekonštrukcie čiastočne zasiahnuť. Samozrejme, čo sa týka Cirkevných malieb, nech robia ako potrebujú, ale keď sa jedná o väčšiu rekonštrukciu, 
aby sa nezabudlo aj na okolité časti. A možno sa zároveň urobí (archeologický) výskum, keď už sa plánuje rozbiť celá podlaha.  

Poslanci návrh zmluvy schválili. Zdržala sa poslankyňa L. Dujava (uznesenie č. 12/2024) 4/1 

 

7. Rekonštrukcia KD 

Projekt KD bol vopred odoslaný poslancom. Návrh KD bol prezentovaní na obrazovke, aby ho všetci prítomní mohli vidieť. Poslankyňa A. Skasková mala výhradu 
k projektu, že kuchyňa by mala byť na inom mieste, než je teraz naprojektovaná, resp. na tom istom  mieste kde je v súčasnosti, len ju zväčšiť, aby neprechádzal 
kuchynský zápach a hluk priamo z kuchyne do sály KD, kde sa bude sedieť a taktiež kvôli inžinierským sieťam. 

Starosta prezentoval technické riešenie projektanta, čo sa týka sietí, kanalizácie a aj do budúcnosti je takto navrhnutý stav vhodnejší, nakoľko viac vyhovuje 
súčasným normám. Projekt už ráta aj s evakuačnými a najnovšími hygienickými normami. Takisto upozornil, že do kuchyne sa už nemôže vstupovať popri 
hlavnom vstupe, ako je to teraz. Taktiež sa jedlo nemôže roznášať stredom parketu a križovať sa, ale roznášať sa má po jeho okrajoch. Sme povinní mať aj 
zázemie. Okolo hlavného východu musí byť minimálne 5m voľný manipulačný priestor a sú tu ďalšie bezpečnostné prvky, ktoré musia byť dodržané. A na to sú 
odborní projektanti. 

Poslanci sa nestotožnili s navrhnutým riešením, že naprojektované sedenie nemusí byť takto riešené. A ak tam bude balkón, tak tie stoly určite nebudú tesne 
pri dverách. Potom radšej navrhujú výstup cez balkónové dvere na západnú časť areálu úplne zrušiť. Podľa nich je pôvodná kuchyňa väčšia ako naprojektovaná. 
Navrhované pánske toalety sú zbytočne veľké na úkor dámskych, ktoré sú zase príliš malé. V projekte chýba bezbariérové wc. Poslanci rozmýšľajú nad 
spoločným stretnutím s projektantom na mieste. Podľa poslancov ide o zaujatého projektanta. Poslankyňa L. Dujava navrhuje časti projektu, sociálne 
miestnosti, kuchyňu a recepciu z navrhovaného projektu úplne vymazať a nanovo naprojektovať. 

Starosta upozornil poslancov, že PD sa musí odoslať do 15.6.2024 a navrhuje rozdelenie projektovej dokumentácie na dve časti. Prvá je tanečná sála s pódiom. 
A druhá časť kuchyňa, sociálne miestnosti, chodba a recepcia pôjdu na dopracovanie k projektantovi. 

S navrhnutým riešením OZ súhlasí a jednohlasne súhlasí aj s navrhnutou PD tanečnej sály KD s pódiom, ktoré pôjdu nateraz do žiadosti k výzve.  

(uznesenie č. 13/2024)  5/0 

Starosta informoval, o pripravovanej výzve cez NRO. Mohli by sme dostať zhruba od 40.000 eur do 50.000 eur, čo by sme mohli použiť na kompletnú 
rekonštrukciu športového areálu. Dali by sme osvetlenie 6 stĺpov, 4 veľké a 2 malé. Už sa začína behom budúceho týždňa čistiť a upravovať multifunkčné 
ihrisko. Čo sa týka celého športového areálu, urobilo by sa aj pódium na severozápadnej strane, a zároveň sieť okolo JZ, J a JV časti ihriska.  

Z južnej a zo západnej strany sa urobí chodník, podľa zmeny územného plánu a podľa pripravovanej projektovej dokumentácie, v ktorej bude naplánovaná 
cesta. Takže by sa to vyčistilo, urobil by sa chodník, spevnil by sa násyp, dali by sa asi 4 stožiare, na ktoré by sa natiahla na šponováky sieťka a ďalej by sa dalo 
osvetlenie. Starosta navrhol do budúcna, aby sme začali zvažovať možnosti prenájmu športového areálu, alebo určenie zodpovednej osoby, keďže sú vysoké 



investície do opráv a výstavby. Zodpovedná osoba alebo nájomca, by sa staral o stav športoviska a organizoval športové akcie.  

Poslankyňa L. Dujava nesúhlasí s návrhom prenajatia alebo možným uzamykaním multifunkčného ihriska, má to byť otvorené pre všetkých, pre verejnosť. S 
vandalmi si vieme poradiť. Z kamerových záznamov vieme zistiť, kto spôsobil škodu na majetku obce a zástupcovi/rodičovi sa vyrubí pokuta alebo to opraví na 
vlastné náklady. Pán starosta pripomenul, že zatiaľ kamerový systém pokrýva len rozsah okolia unimobuniek a samotné unimobunky a nepokrýva ihrisko a 
multifunkčné ihrisko, tieto časti sú v štádiu príprav. K tomuto bodu sa dostaneme v ďalšom bode OZ. 

Starosta pripomenul poslancom, že ide len o návrh a očakáva od nich možné návrhy, tak aby obec do opráv zbytočne nevyhadzovala peniaze.  

Čo sa týka projektov ihrísk:  

Projekt A—dolné detské ihrisko sa bude upravovať v rámci pripravovaných projektov a výziev. 

Projekt B— podala sa žiadosť z KSK o ďalšie multifunkčné stroje 

Projekt C—už sa realizuje, ide o kompletnú rekonštrukciu multifunkčného ihriska, to znamená: povrch sa vyrovná a vyčistí spolu s mantinelmi, opravia a 
vymenia sa sieťky, namontujú sa nové basketbalové koše. Zatiaľ je rozpočet zhruba 3000 eur. 

Projekt D— projekt na výstavbu športového areálu (trávnaté ihrisko, tribúna a okolie) sa dal vypracovať projektantovi p. M. Bobrovskému. On zahrnie do 
projektu prístupovú cestu s parkovaním zo severnej strany, ako to bolo plánované. Autá budú môcť parkovať povyše multifunkčného ihriska. Odtiaľ povedie 
cestička zo západnej strany dole na pódium. Na južnej strane sa trávnatá plocha ihriska ponechá, postupne bude vyrovnané a označené. Bránky budú ukotvené 
zapustením do pôdy. Z južnej, západnej a východnej strany sa medzi stĺpmi urobí sieť na zachytávanie lopty, a na týchto stĺpoch bude osadené osvetlenie 
ihriska. 

 

8. Schválenie PD k hrádzi  
Poslanci dostali projekt k nahliadnutie mailom. Projekt sa skladá z veľkej hrádze (už existujúcej) a koreňového poldra. Na hrádzi dochádza v súčasnosti k 
presakovaniu a pri výdatných zrážkach aj k prelievaniu vody vrchom a nie je možné hrádzu regulovať (nakoľko boli zabetónované dolné výpusty občanmi alebo 
rybármi) Naprojektované je vretenové stavidlo, ktoré sa na základe hladiny vody automaticky spustí a prepustí potrebné množstvo vody. Spevnia sa boky, 
urobia sa okolité prístupové cesty. Navrhnutý polder je potrebný na zachytávanie prvotnej znečistenej vody, konárov, lístia a pod., aby sa to nezanieslo do 
hrádze, ktorá bude slúžiť ako protipovodňová a protipožiarna hrádza.  
Nakoľko tieto pozemky nie sú právne vysporiadané, hrádza nemá vlastníka, nemôžeme na nej robiť žiadne úpravy, rekonštrukcie a ani žiadať o výzvy a dotácie 
na vodozádržné opatrenia. Preto obec pristúpila k vyhotoveniu projektovej dokumentácie a vysporiadaniu pozemkov k hrádzi. Pokiaľ nemáme ukončený celý 
proces projektu, štúdií a zmlúv k pozemkom (inžiniering projektu) nebolo by možné získať stavebné povolenie a nestihla by sa realizácia projektu do konca 
realizačného termínu k spomínanej výzve k vodozádržným opatreniam. Ak by sa stavba nezrealizovala prepadli by peniaze z výzvy  a eurofondov a v budúcnosti 
by sme mali problémy so žiadosťou na základe negatívneho hodnotenia nezrealizovanej stavby. Najprv si musíme vysporiadať pozemky, mať stavebné 
povolenie a až potom sa môžu žiadať financie z výziev a z iných zdrojov. Zmluvy o budúcej zmluve a inžiniering sa už realizujú.  
 
Poslanci návrh PD k hrádzi jednohlasne schválili (uznesenie 14/2024) 5/0 

 

9. Schválenie PD - kamerový systém 

V rámci územia obce Hodkovce sa pripravila PD kamerového systému. Rozpočet sa pripravuje. Pripravuje sa aj PD k obecnému rozhlasu. Tieto dva projekty 
plánujeme realizovať spoločne. Na multifunkčnom ihrisku budú taktiež nainštalované kamery. Kamery sa budú môcť pridávať podľa potrieb. 

Poslanci návrh PD kamerového systému jednohlasne schválili (uznesenie 15/2024) 5/0  
 
 
10. Schválenie spádovej MŠ pre obec Hodkovce.  

Starosta obce informoval OZ, že dal viacerým obciam žiadosť o určenie spádovej MŠ. Poslanci obce Šemša boli takmer všetci proti. Jeden poslanec dal 
podmienku, aby starosta Šemše riešil s obcou Hodkovce možnosť spolufinancovania rozšírenia už existujúcej škôlky, a až tak by mohla byť škôlka v obci Šemša 
spádovou škôlkou pre obec Hodkovce. Starosta obce Hodkovce p. Kozel s týmto návrhom nesúhlasil. Podal žiadosť aj do obce Nováčany, kde žiadosť 
jednohlasne schválili. Obec zo zákona musí mať schválenú spádovú škôlku. 

Poslanci návrh spádovej MŠ Nováčany jednohlasne schválili (uznesenie 16/2024) 5/0  

 

11. Zhodnotenie uskutočnených akcií (Aprílová veselica, Poupratuj si okolo seba, Hodkovské rodinné hry—HRH)   

Aprílová veselica—starosta túto akciu zhodnotil ako vydarenú, až na menší záujem a počet prihlásených ľudí. S tým je menej stotožnený, upozornil, že je 
potrebné dodržať aspoň tých 50 ľudí na akciu. 

Poslankyňa M. Sičáková dodala, že je ťažké zrušiť celú akciu, keď sa ľudia odhlasujú na poslednú chvíľu. Taký čas sa už veľa vecí ako napr. catering, hudobná 
skupina a pod. nedá odvolať. 

Poupratuj si okolo seba— Vyzbieralo sa veľmi veľa odpadu. Kontajner vyšiel obec na cca 1600 eur.  Starosta dodáva, že preto tak často prízvukuje správne 
triedenie odpadu a pripomína, že kontajner je núdzové riešenie, najmä keď si ľudia vedia vytriediť veľa veci doma (pripravuje sa aj leták pre občanov o 
správnom separovaní a nakladaní s odpadmi). Avšak je potrebné minimálne raz až dvakrát do roka dať kontajner pre ťažko separovateľné odpady. Inak je to 
skvelá akcia a budeme v nej pokračovať aj v budúcnosti. 

HRH — starosta vyzdvihuje excelentný nápad zorganizovať takéto hry. Opäť tak ako pri Aprílovej veselici robilo najviac problém samotné prihlasovanie 
súťažiacich. Do budúcna plánujeme pokračovať aj v ďalších ročníkoch. A tak ako teraz to spojíme do Rodinných hier a nebudeme robiť zvlášť deň detí, deň 
matiek a deň otcov. Ešte vymyslieť niečo aj pre starších občanov. 

Starosta informoval, že dostal z viacerých obcí podnet vytvoriť skupinku dôchodcov, ktorí by reprezentovali našu obec. Na súťaž sa chodí raz, dvakrát do roka. 
Ide o rôzne vedomostné súťaže,  zručnosti, kultúrne podujatia a pod. Je tam posedenie a občerstvenie. Prihlásených musí byť minimálne 5 členov. 

Poslanci berú na vedomie. 
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12. Rôzne 

Vysporiadanie a predaj obecných pozemkov. Jedná sa o tri parcely, o ktorých sa už občania informovali. 

Keďže naša obec rieši kanalizáciu, ktorej trasa je plánovaná po obecnom pozemku (ceste) od Šemša z východnej strany, medzi cintorínom a pozemkom 
Rastislava K., v západnej časti parcely, sa pri severných schodoch do kostola, pripojí už k existujúcej kanalizácií. Pri tomto obecnom pozemku je aj ďalšia 
obecná parcela  v súčasnosti ju využíva ho ako záhradu p. Rastislav K. .  

Ide o parcelu č. 204 s výmerou 118 m2. Na tento pozemok dá obec vyhotoviť súdnoznalecky posudok a podá návrh, aby si p. Rastislav K. túto zvyšnú časť 
pozemku odkúpil.  

Ďalej sa jedná o parcelu č. 194 s výmerou 27m2 pred domom p. Viliama K., ktorý túto parcelu využíva ako predzáhradku pri dome.  

A potom sa jedná o pozemok v severnej časti obce, medzi potokom a p. Máriou P., jedná sa o parcelu č. 245 s výmerou 281m2. 

Starosta dal hlasovať za predložený návrh vypracovať na tieto parcely súdnoznalecký posudok. 

Poslanci návrh vypracovať  súdnoznalecký posudok jednohlasne schválili (uznesenie 17/2024) 5/0  

 

13. Diskusia—starosta informoval o výzvach z Ministerstva financií, ktoré sú v hodnote do 15.000 eur. Každá obec si môže vybrať, čo potrebuje dofinancovať 
alebo opraviť. Do tejto výzvy sa vybralo detské ihrisko pri OcÚ, ktoré je v dezolátnom stave. V prípade schválenia žiadosti sa celé ihrisko vrátane lavičiek urobí 
nanovo, vrátane osvetlenia, cestičky a detských preliezok. Projektová dokumentácia obec nič nestála. Výzva je už podaná. 

ČOV— v novembri bola podaná žiadosť o financovanie, v marci sme dokladovali k žiadosti ohlásenie drobných stavieb, NN a voda.  Z Environmentálneho fondu 
kde bola podaná žiadosť čakáme na odpoveď.  

Multifunkčné ihrisko, altánok— to už sme si vysvetlili v predchádzajúcich bodoch.  

Kultúra—starosta upozornil, aby kultúrna komisia pripravila plagát—digitálny oznam pre občanov, že obec pripravuje na 17. augusta program. Môže ísť o 
plagát, v ktorom budú informácie o dátume konania, a program je v procese príprav. Do augusta bude vydané číslo Hodkovských novín, do ktorých bude 
vložený voucher (poukaz) pre domácnosť. Na voucher sa pripraví zoznam zadarmo poskytnutého občerstvenia v rovnakej hodnote. Pivo bude čapovať pivovar 
Herrenwald z Malej Idy. 
 
Z-Box —boxy na doručovanie balíkov, je potrebné vybrať vhodné miesto, nie je potrebná elektrina, boxy majú vlastný fotovoltaický panel. Starosta navrhuje z 
bezpečnostných dôvodov dočasne umiestniť doručovacie boxy ku požiarnej zbrojnici z južnej strany, ako aj kvôli lepšiemu parkovaniu a manipulácii. Pripraví sa 
elektronická žiadosť s fotodokumentáciou na ich stránke a ich umiestnenie v obci. Je potrebné o tom hlasovať. 
 
OZ jednohlasne súhlasí s navrhovaným umiestnením doručovacích boxov pri požiarnej zbrojnici (uznesenie 18/2024) 5/0  
 
Prechod pre chodcov—starosta pripomenul, že v septembri na OZ, sa preberala PD k prechodu pre chodcov, pri ktorej bol prítomný aj Miroslav D., ktorý 
prevzal PD s vyjadreniami a upovedomil všetkých, že tieto dokumenty odnesie na Okresný úrad, nakoľko sa k tomu vyjadruje aj správa ciest, kde je 
zamestnaný. Vyjadrenie od polície už obec mala, aj opečiatkovanú projektovú dokumentáciu. V novembri počas OZ, kde bol prítomný aj Miroslav D., sa 
starosta informoval v akom štádiu je podaná žiadosť o Zriadenie prechodu pre chodcov a zníženie povolenej rýchlosti v obci, 22.01..2024 Miroslav D. mailom 
starostu  informoval, že v najbližšej dobe dostaneme vyjadrenie z Okresného úradu a v mailovej správe bolo aj vyjadrenie k nájomnej zmluve k ČOV. Potom sa 
komunikácia prerušila. Do mája sa starostovi nepodarilo skontaktovať s Miroslav D., tak starosta išiel osobne na Okresný úrad, kde zistil, že žiadna žiadosť sa 
tam nenachádza. V ten deň celú žiadosť starosta podal osobne nanovo. Vyjadrenie by malo prísť do mesiaca. 

Chodníky - sú možné nasledujúce riešenia, urobiť pasportizáciu a zapísať to do majetku obce ako novoobjavený majetok,  

   - a naďalej hľadať delimitačné protokoly na príslušných úradoch.  

Pozemok, na ktorom je postavený chodník je vo vlastníctve KSK, ale stavba ako taká je podľa zákona obecná. KSK získala pozemok na základe delimitácii, ale 
nie je tam uvedené vecné bremeno k stavbe chodníka.   

Poslankyňa L. Dujava mala niekoľko otázok:  

a. Prečo p. Roman G. stále zanedbáva kosenie pozemkov v západnej časti obce, ktoré má v prenájme. Jeho postoj spôsobil, že tieto pozemky zarástli 
burinou a náletovými drevinami? 

Starosta—boli oslovené všetky zainteresované strany, za nájomcu ornej pôdy na západe od obce AGRO Š.H.N., s.r.o., p. Roman G. a všetci majitelia priľahlých 
pozemkov, ktorí počas výstavby skladujú a skladovali na týchto pozemkoch stavebný materiál a vynášajú bio-odpad a iný odpad. Do tohto času väčšina z 
oslovených nezrealizovali vyčistenie pozemkov. Roman G. kosí pozemky v severnej časti obce, ale do západnej spomínanej lokality kosiť nepôjde pretože, sa 
tam dlhodobo nachádzal už spomínaný odpad, ktorý mu v minulosti bránil pri kosení a poškodil stroj a tiež k týmto pozemkom nevedie prístupová cesta iba 
cez súkromné parcely a to spôsobilo aktuálny nežiadúci stav na týchto pozemkoch. Obec môže ako mediátor o tejto záležitosti komunikovať s Okresným 
úradom. 

b. Kedy bude namontované dopravné zrkadlo do západnej časti obce? 

Starosta— je zakúpené a v blízkej dobe bude namontované, ale z dôvodu nedostatočného personálu a prác so sezónnym kosením sa to nestíha realizovať 

c. Ako sa pokročilo s odvodnením ulice? Pravidelne pri väčších dažďoch dochádza k zaplaveniu ich ulice, hlavne z dôvodu, že pani Veronika H. po 
prekopaní cesty, cestu nevrátila do pôvodného stavu a pred svojím pozemkom si navŕšila zeminu, ktorá ešte viac odkláňa vodu do ich uličky, kde im 
následne zaplavuje pozemky. 

Starosta povedal, že sa s pani veronikou H. porozpráva. Odvodňovacie žľaby sú už nakúpené, ale na tieto práce nie je dostatok už spomínaného personálu. 
Pracovníci OcÚ nestíhajú urobiť všetky práce naraz.  
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Poslankyňa A. Skasková sa zaujímala o harmonogram kosenia. Na vysokú trávu pri Obecnom úrade sa jej sťažovali občania, ktorí sa zúčastnili súkromnej akcie, 
konanej v KD Hodkovce. 

Starosta oboznámil poslancov, že harmonogram kosenia je presne stanovený. Pracovníci začínajú od č.d. 1, popri OcÚ a okolí, okolo bývalej Jednoty, postupne 
prechádzajú k hrádzi a multifunkčnému ihrisku, ďalej dole ku č.d. 76, okolo  autobusovej zástavky, cestičky a okolo hrobov na cintoríne. V okolí budúcej ČOV a 
voľnej plochy cintorína sa kosí 2x do roka. Z časového a kapacitného hľadiska, nie je reálne uskutočniť všetky kosiace práce a udržať trávnaté plochy v 
požadovanej výške. 

 

14. V závere starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil OZ.      

 

Zápisnicu napísala: Lucia Ondrejová 
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